
北京环球影城
Beijing Universal Resort

北京环球影城

8D6N

WINTER OLYMPICS BEIJING /  
GUBEI  WATER TOWN /  BEIJING UNIVERSAL

Tour Code: COM

冬奥北京 / 古北水镇 / 魔幻环球之旅

Gubei Water Town
古北水镇

Tricycle Hutong Tour
三轮车胡同游

Shougang Park
首钢园

CHINA
中国



SCHEDULE

● Tian An Men Square - Which located at the center of Beijing.  Tian An Men Square is the largest 
square in the world and can hold about one million people in the same time.  It is surrounded by the 
Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and 
Chinese Revolution in the east.

● Forbidden City - The largest and best preserved collection of ancient buildings in China. The 
complex is divided into two sections - Inner Court - the living quarters and Outer Court - the working 
area.

● Temple of Heaven - Is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray 
for good harvest.

● Gubei Water Town – Gubei Water town is located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. 
Backed by the most beautiful and dangerous Simatai Great Wall in China and sitting on the Yuanyang 
Lake Reservoir, gubeishui town is a rare scenic spot combining landscape and city in the suburbs of 
Beijing. The ancient town is built according to the water, full of the majestic atmosphere of the 
northern ancient town, and has many characteristics of the water town in the south of the Yangtze 
River. You can also take a hot spring, taste delicious food and climb the Simatai Great Wall without 
making an appointment. It is a good choice for leisure and vacation in the suburbs of Beijing. There 
is no bus in gubeishui Town, which is very suitable for walking.

● Simatai Great Wall  - Simatai Great Wall is an ancient building of the Ming Dynasty. The whole 
wall of the Great Wall is built according to the steep mountains. It is famous for its strangeness, 
particularity and danger. There are 20 complete enemy towers preserved. In particular, Wangjing 
tower is built on the steep peak with an altitude of kilometers, which can be seen from a distance to 
the urban area of Beijing. Simatai Great Wall was identified as the "original Great Wall" by UNESCO. 
In 2012, the British times rated the Simatai Great Wall as "the first of the 25 scenery that can not be 
missed in the world".

● Beijing Universal Resort - Beijing Universal resort includes seven theme scenic spots (Harry 
Potter's magic world; transformers base; Kung Fu Panda's land; Hollywood; future water world; little 
yellow man paradise; Jurassic world nubula Island), 37 riding entertainment facilities and landmark 
attractions, 24 entertainment performances, 80 restaurants and 30 retail stores. It is the third in Asia, 
The fifth Universal Studios theme park in the world.

● Shougang Park - Shougang Park founded in 1919, is the birthplace of Shougang's century old 
industrial culture. The park has a unique scenery. The natural landscape is integrated with industrial 
relics, sports and Winter Olympic culture. It has been listed as a green ecological demonstration area 
in Beijing. Shougang ski jump platform is located in the north area of Shougang old industrial park. It 
is the venue for Freestyle Ski Jump platform and snowboard ski jump competition in 2022 Beijing 
Winter Olympic Games.

● Wang Fu Jin Street - It's the most famous commercial district selling daily necessities, hardware, 
electrical items, garments, jewellery, diamonds, gold and silver etc.

● Summer Palace - This Imperial Garden covers area of 290 hectares. Longevity Hill and Kunming 
Lake are the few beautiful sites in Summer Palace. UNESCO included the Summer Palace on its 
World Heritage List. It declared the Summer Palace "a masterpiece of Chinese landscape garden 
design.

● Olympic Stadium - Is the main stadium of the 29th Beijing Olympic Games. The National Stadium 
in Beijing, the main stadium for the 2008 Olympic Games, is dubbed the "bird's nest" because of its 
innovative grid formation.

● The National Aquatic Centre - Also called the "Water Cube", The center will be the venue for 
swimming, diving, synchronized swimming and water-polo final during the Olympic Games.

BEIJING

D3 BEIJING    (B/L/D)

●  Shougang Park（Shougang ski jump）
●  Temple of Heaven
●  Qianmen Shopping Street
●  Xianyukou Delicacy Street

D5 BEIJING    (B/L/-)   

●  Simatai Great Wall (Exclude Cable Car)
●  Olympic Stadium (outlook)
●  The National Aquatic Centre (outlook)
●  Wang Fu Jin Street

D6 BEIJING    (B/-/-)   

●  Beijing Universal Resort
 • Harry Potter's magic world
 • Transformers base
 • Kung Fu Panda's land
 • Hollywood
 • Future water world
 • Little yellow man paradise
 • Jurassic world nubula Island
 • City walk

D7 BEIJING - DEPARTURE    (MOB)  

D4 BEIJING    (B/L/-)   

●  Gubei Water Town

Special Cuisine:
 Roasted Duck 
 DongLaishun Stemboat
 Noodles with Soy Bean Paste
 Cantonese Cuisine
 Sichuan Cuisine
 Old Beijing Cuisine

Hotel 6 Nights:
 Local 4Vienna 3 Best Hotel or similar x 3 Nights
 Local 5Gubei Water Town Hotel 
 or similar  x 1 Night
 Orient Anyi Hotel or similar  x 2 Nights

D1 ARRIVE BEIJING   (MOB/L/D)

●  Tian An Men Square
●  The National Centre of the 
 Art Performing (outlook)
●  Forbidden City

● 

D2 BEIJING    (B/L/-)

●  Summer Palace
●  Drum Building (outlook)

Shopping Spot :
 Jewerly Pearl Shop
 Local specialty Shop
 Traditional Chinese 
 Medicine Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

Temple of Heaven
天坛

Qianmen Shopping Street
前门仿古商业街

Summer Palace
颐和园

Compulsory Additional Tour: Acrobatic Show + Tricycle Hutong Tour+ Courtyard Home Visit + Shisha Lake Bar Street + Skewed Tobacco Pouch Street 
  (RM290/pax) (Must collect in Malaysia)

Optional Tour: Golden Mask Dynasty Show or Shaolin Kongfu Show + Chang An Avenue Night View + Xiu Shui Market (RMB280/Person)



酒店住宿6晚:
 当地4维也纳3好酒店 或同级 x 3晚 
 当地5古北水镇大酒店或同级 x 1晚
 当地5东方安颐酒店或同级 x 2晚 

购物站:
 珠宝店
 特产店
 中药店

● 天安门广场 - 位于北京市中心，可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。

● 故宫 - 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，面积达72
万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分，南为工作
区，即外朝，北为生活区，即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴线上，东西
对称，秩序井然.

● 天坛 - 中国现代最大坛庙建筑，它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙，主要包括
祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。

● 古北水镇 - 古北水镇位于北京市密云区古北口镇，背靠中国最美、最险的司马台
长城，坐拥鸳鸯湖水库，是京郊罕见的山水城结合的旅游度假景区。古镇依水而
建，充满北方古镇的大气威严，也有很多江南水乡的特色，还可以泡温泉、品尝
美食、免预约爬司马台长城，是京郊地区休闲度假不错的选择。古北水镇内不通
车，非常适合步行游玩。

● 司马台长城 - 司马台长城为明代古建筑。整个长城城墙依险峻山势而筑，以奇、
特、险著称，保存有完整的20座敌楼，尤其望京楼筑于海拔千米的陡峭峰顶，可
遥望到北京城区。司马台长城被联合国教科文组织确定为“原始长城”。英国的
泰晤士报2012年将司马台长城评为“全球不容错过的25处风景之首”。

● 北京环球影城-北京环球度假区包含七大主题景区（哈利·波特的魔法世界；变
形金刚基地；功夫熊猫盖世之地；好莱坞；未来水世界；小黄人乐园；侏罗纪世
界努布拉岛）、37处骑乘娱乐设施及地标景点、24场娱乐演出、80家餐饮及30
家零售门店，是亚洲的第三座，全球的第五座环球影城主题乐园。

● 首钢园 - 首钢始建于1919年，是百年首钢工业文化的发祥地，园区景致独特，
自然山水与工业遗存、体育与冬奥文化融为一体，已被列为北京市绿色生态示范
区。首钢滑雪大跳台选址首钢老工业园区北区，是2022年北京冬奥会自由式滑雪
大跳台和单板滑雪大跳台比赛项目场馆。

● 王府井大街 -全长约1600米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区，也是全
国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地，每天的销售额可以说是“
日进斗金”。

● 颐和园 - 原名清漪园，始建于公元1750年；1860年的第二次鸦片战争中，清漪
园被英法联军烧毁；1886年，清政府挪用海军，军费等款项重修，并于两年后改
名颐和园，作为慈禧太后晚年的颐养之地。

● 鸟巢国家体育场 （外观）-鸟巢”是2008年北京奥运会主体育场，乃可容纳9.1
万人的体育场。

● 水立方游泳馆 （外观）-  因表面看如一个装满水的立方体所以俗称“水立方”
为奥运主要的水上项目比赛场馆。

北京

●  首钢园（首钢滑雪大跳台）

●  天坛
●  前门仿古商业街
●  大栅栏步行街
●  鲜鱼口美食街

第3天 北京 (早/午/晚餐)

●  古北水镇

第4天 北京  (早/午/-)

●  司马台长城（不含缆车）

●  鸟巢（外观）

●  水立方（外观）

●  王府井大街+小吃街

第5天 北京  (早/午/-)

●  北京环球影城
 ·哈利·波特的魔法世界
 ·变形金刚基地
 ·功夫熊猫盖世之地
 ·好莱坞
 ·未来水世界
 ·小黄人乐园
 ·侏罗纪世界努布拉岛
 ·北京环球城市大道

第6天 北京  (早/-/-)

第7天 北京-回程 (机上用餐)   

●  天安门广场
●  国家大剧院（外观）

●  故宫

抵达北京                      (机上用餐/午/晚餐)第1天

●  颐和园
●  车游鼓楼

北京  (早/午/-)第2天

风味餐:
 全聚德烤鸭
 东来顺涮羊肉
 老北京炸酱面
 粤菜风味
 四川风味
 老北京风味

精简行程
观光景点：

Water Cube
水立方

Simatai Great Wall
司马台长城

保证附加行程：杂技表演，三轮车胡同游，四合院家访，什刹海风景区，烟袋斜街 (RM290/每人) (必须在马来西亚收费)

自费项目：金面王朝或红剧场少林功夫秀+车游长安街+秀水街(人民币280 /人)

Beijing Universal Resort
北京环球影城



旅游资讯 General Information 

Travel Agent:

*请自带多功能插座 *Please bring a universal electric plug adapter

Type A型 (2-pin脚) Type C型 (2-pin脚) Type I型 (3-pin脚)

 Spring 春季 Summer 夏季 Autumn 秋季 Winter 冬季
3月 - 5月 6月 - 8月 9月 - 11月 12月- 2月

 Mar - May Jun - Aug Sep - Nov Dec - Feb
          15°C - 25°C                  25°C - 35°C                  25°C - 15°C                     3°C - -7°C

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By

CHINA : +86
中国 : +86

北京 BEIJING

A320 A330

货币
Currency

货币兑换率
Exchange Rate

电压
Voltage 

时差
Time Different

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

插头
Power Socket

行李托运
Luggage 
Allowance

CHINESE YUAN - CNY
RENMINBI - RMB
中国元 - CNY
人民币 - RMB

10 CNY = MYR 6.30
10 元 = 马币 6.30

*Subject to currency of the day *以当天汇率为准

Voltage - almost always 220 V
电压 - 220伏特

China (Beijing) - No time different with 
Malaysia
中国时间与马来西亚时间标准时无相差

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master card
   are mostly widely used

Check in Luggage : 20 kg 
Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND
1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin 
baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and 
does not weigh more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

Departure Date:
出发日期:
Tour Fare:
团费: 
Tipping:
小费:
Visa:
签证:

Flight :
航班行程:
Airport Tax & Fuel Surcharge:
机场税及燃油附加费:
Agent Collection Fee:
旅行社代收费:
Travel Insurance:
旅行保险:

TOTAL :
总数:


